
 

 

Informare 

Şedinţă A.N.C.S. din 4.07.2012 

     Ca urmare a acţiunilor sindicale din 28,29.06 şi 2.07.2012, din faţa A.N.C.Ş., aduse la 

cunoştinţa d-lui Tudor Prisecaru-preşedinte al autorităţii, precum şi a motivelor ce au fost la baza 

acestora, am primit invitaţia de a participa la întâlnirea mai sus menţionată. Conducerea 

federaţiei mai a avut o întâlnire informal cu d-l preşedinte, cu care ocazie i-au fost înmânate o 

serie de documente, printre care şi C.C.M. la nivelul Ramurii Cercetare-Proiectare 2010-2015. 

Deasemenea ulterior a mai fost informat asupra deturnării şi încercărilor de deturnare a 

fondurilor europene destinate cercetării către structurile clientelare, transpartinice , universitare, 

inclusiv din structurile Ad-Astra şi Alma-Mater, primind documentele înaintate către Comitetele 

de Monitorizare ale programelor POS DRU şi POS CCE. 

    Întâlnirea a fost manipulată de la început pentru a se crea diversiunea necesară împiedicării 

desfăşurării unui dialog social corect şi în spiritual legii, constatând că au fost invitaţi de la 

Alma-Mater (Anton Hadăr şi Elena Sandu), de la I.P.C.U.P. şi de la I.C.P.E.-C.A.. În Adresa din 

2.07.2012, ca răspuns la invitaţia din 28.06.2012, prin care se stabilea întâlnirea din 4.07.2012, 

am atras atenţia că nu vom discuta decât în prezenţa partenerului social reprezentativ din 

domeniu (patronatul din Cercetare), fără alte persoane nereprezentative şi că nu se pune 

problema demonstrării reprezentativităţii noastre, aşa cum se specifica , pentru activitatea 

Învăţământ superior şi Cercetare Ştiinţifică. Ca “spectacolul” să fie complet şi pentru că 

atrăsesem atenţia că plăteşte jurişti incapabili din banii noştrii, a mai adus şi un avocat care şi-a 

dovedit necunoaşterea legi dialogului social (deci alt membru al clientele, plătiţi din banii noştri) 

şi pe d-l secretar de stat                        , responsabil cu dialogul social în cadrul ministerului. Cel 

puţin d-l secretar de stat şi d-na directoare care l-a însoţit au dovedit cunoaşterea prevederilor 

legale şi au avut o atitudine pertinent. 

   Din momentul în care am intervenit, după o prezentare a situaţiei privind finanţarea în 

continuare a programelor şi Programul Nucleu, din care rezulta că totul este aşa cum au spus şi 

nu se poate modifica nimic (prezentare făcută de d-na Moise şi d-l Andrei Ionel), d-l preşedinte a 

devenit extrem de violent şi acuzator, mai ales că între timp apăruse şi d-l Hadăr, cu care a avut 

un scurt conciliabul ( cu sfidarea vorbitorului şi a asistenţei). Astfel am avut ocvazia să aflăm că:  



    1- Nu discută la presiunea străzii, cu nişte oameni care nu aveau nici autorizaţie şi despre care 

nu fusese anunţat, deci nu ştia despre ce este vorba. Minciuni pe care le-am demonstra, 

prezentându-i Adresa din 25.06.2012, la care făcea referire în invitaţia ce a stat la baza întâlnirii, 

în care erau stipulate şi motivele, precum şi aprobarea de la Primăria capitalei. A încercat să o 

întoarcă cu altă enormitate- de ce nu i-am prezentat dumnealui aprobarea ???, uitând că a trecut 

în aceste zile de mai multe ori pe lângă pichet şi nici măcar nu a catadicsit să ne insulte, ca Anton 

Anton, iar invitaţia pentru întâlnire a transmis-o prin fax în 28.06.2012, la ora 14, iar noi am fost 

cu pichetul în faţa autorităţii între orele 9-12. 

     2- M-a acuzat de sabotarea Cercetării Ştiinţifice pentru că mă opun proiectului ELI, care 

oricum va fi aprobat, dar mai greu în urma intervenţiei mele şi fac aceasta pentru că nu se 

realizează în cadrul institutului meu. 

    3- M-a acuzat de lezarea interesului naţional, prin spălarea rufelor murdare ( ne fiind explicit 

dacă rufa murdară era proiectul ELI) la Bruxelles, în loc să facem aceasta în ţară. Ăn acest 

moment a intervenit şi gunoierul de serviciu ( d-l Anton Hadăr care din spirit patriotic a scris şi 

el la Bruxelles şi avea şi un răspuns ???, care dovedea că proiectul va fi finanţat), care pe căi 

specifice ( a se citi nomenclaturişti şi securişti de la Bruxelles) a spălat onoarea terfelită, dar şi 

aprecierea « excelenţei sale » privind mărimea şi capacitatea institutului angajat pentru prăduirea 

fondurilor europene, ca şi a capacităţii ştiinţifice a liderului sindical (bineînţeles membru Alma –

Mater) din acest institut. O dovadă mai clară, dacă mai era nevoie, a cârdăşiei mafiei universitare 

transpartinice şi Alma Mater, nici că se putea, mai ales că este vorba de 150milioane euro acum 

şi asigurarea a şi mai mult în perspectiva 2014-2020. 

   4-  Pe aceeaşi linie s-a trecut la ameninţarea că domnia sa va decide structura subcomisiei de 

dialog social pentru cercetare şi nu va ezita să ne elimine dacă nu schimbăm discursul. Pentru ca 

lucrurile să fie clare a dat indicaţii membrilor federaţiei cum r trebui să fie pentru a fi acceptaţi. 

Ca să nu existe suspiciuni a atras atenţia că subcomisia nu va lua hotărâri, este consultativă şi 

numai pe problemele pe care le va decide domnia sa. 

     Este evident că nu s-a schimbat nimic în politica A.N.C.Ş., că mafia şi aripa ei sindicală 

încearcă să dea lovitura de graţie domeniului şi sunt foarte grăbiţi, deoarece C.E. a început 

controale şi la POS DRU şi la POS CCE, iar domniile lor au nenumărate proiecte aşa zis pe 

« cercetare », plus 150 milioane (cu perspective şi pentru 2014-2020) şi nu au nevoie de 

disidenţă, mai ales că şi-au asigurat partenerul social (Alma Mater) ideal, corupt şi şantajabil. 

     Pentru completa edificare asupra dimensiunilor corupţiei, clientelismului mafiei universitare 

transpartinice şi a aripilor ei Alma Mater şi Ad Astra am pus pe site-ul federaţiei şi înregistrarea 

întâlnirii până în momentul în care am părăsit sala, considerând că ne compromitem în 

vecinătatea unor astfel de « personalităţi » şi înţelegându-le dorinţa de a rămâne în familie. 

    Mulţumesc colegelor şi colegilor care au fost la pichet, care au « beneficiat » de dispreţul d-lui 

preşedinte şi al prietenilor domniei sale Dragoş Ciuparu, dar mai ales Anton Anton,cu 



manifestările golăneşti care-l caracterizează şi a altora pe care n-am apucat să-i identificăm în 

spatele ferestrelor fumurii ale limuzinelor domniilor lor şi îi asigur că efortul lor şi cele ce vor 

urma, nu sunt zadarnice.  

                                                                                     Preşedinte F.S.L.C.P.R. 

    4.07.2012 

                                                                                           Radu MINEA 

 

  P.S. : Ca urmare a informării primite de la colegii noştri ce au rămas în sală, s-a mai discutat : 

  a-  s-a trimis corpul de control al ministrului la toate consiliile,  astfel încât să se colecteze şi 

motivele necesare pentru a se justifica schimbarea lor; 

  b- se pregăteşte  modificarea legilor astfel fondurile pentru sistemul CDI să poată fi accesate şi 

de clientela din  societăţile comerciale (fiind  vizate fondurile destinate programului nucleu şi 

excelenţă); 

 c- se pregătesc competiţii "dirijate", care să aducă fonduri numai clientelei, care  bineînţeles 

« merită »;  

 

 d- pentru a contracara criticile privind utilizarea fondurilor destinate Mediului, se preconizează o 

nouă competiţie,  identică ca rezultat cu cea din 2011; 

 

 e- solicitarea privind coborârea liniei pentru proiectele aprobate, în cazul în care fondurile 

destinate unui domeniu nu sunt consumate în totalitate prin finanţarea celor aprobate, în 

momentul de faţă,  a fost respinsă şi s-a refuzat orice explicaţie cu privire la utilizarea sumelor 

rămase. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


